

News from the CONTRA DANCERS HOHENLOHE e.V News der CONTRA DANCERS HOHENLOHE e.V

Traudel Walz

The contra dancers in the wild south have a lot up their sleeve this year. The first big event is the annual Carnival Dance on February 25th with Carol David-Blackmann in the Mehrgenerationenhaus, Hunnenstrasse 12 in 74613 Oehringen.

As usual we celebrate the St. Patrick's Day with Irish reel and gigs, March 18th at the "Alte Turnhalle" Hunnenstrasse 24 in 74613 Oehringen.

In May a dance trip to Ireland is planned, accompanied by Carol David-Blackmann. Besides excursions in the Irish southwest, the prettiest part of Ireland, there will be folk theatre, music, and of course dancing. A visit of the festival "Sweet of Mary" will offer the opportunity of a set-dance workshop.

The third "Hohenloher Barn Dance" will take place on June 15th since caller Eberhard has a special birthday. In the Oertalhalle in 74513 Oehringen the 6 "Old Time" musicians "Four Potatoes" will play – a treat for eye, ear and dancing leg.

Just before the summer recess an open dance afternoon is planned in the historic "Hofgarten". The lime tree dance square is very close to the parking garage "Alte Turnhalle".
www.contra.dancers.hohenlohe.jimda.com

Die Country Dancers im wilden Süden haben im neuen Jahr viel vor. Der erste große Event ist der alljährliche Faschings-Tanz am 25. Februar mit Carol David-Blackmann im Mehrgenerationenhaus Hunnenstraße 12 in 74613 Öhringen.

Am 18. März wird wie üblich der St. Patrick's Day mit irischem Reel und Gigs in der Alten Turnhalle, Hunnenstraße 24 in 74613 Öhringen gefeiert.

Für Mai ist eine Tanzreise nach Irland geplant, begleitet von Carol David-Blackmann. Neben Exkursionen in Irlands Südwesten, wo Irland am schönsten ist, gibt es Folk-Theater, Musik und natürlich Tanz. Ein Besuch des Festivals „Sweet of Mary“ gibt Gelegenheit zum Set-Dance Workshop.

Der dritte „Hohenloher Barn Dance“ wird am 15. Juni stattfinden, weil Caller Eberhard einen Runden feiert. In der Öhrtalhalle in 74513 Öhringen-Ohrnberg werden wieder die 6 „OldTime“ Musiker „Four Potatoes“ spielen – ein Genuss für Auge, Ohr und Tanzbein.

Zum Abschluss vor der Sommerpause ist ein offener Tanznachmittag im historischen „Hofgarten“ geplant. Der Platz an der Tanzlinde ist nicht weit vom Parkhaus Alte Turnhalle entfernt.
www.contra.dancers.hohenlohe.jimdo.com